
Referat af bestyrelsesmøde 20.11.201 i Tranbjerg West 
 

Dagsorden: 

1. Godkendelse af referat af bestyrelsesmøde den 6.jun.2012. 
2. Nyt forsikringsselskab ( Aros har opsagt ansvarsforsikring ) 

3. Fældning af træer legeplads midt. 
4. Investering af foreningens midler. 

5. Manglende svar fra Aarhus Kommune angående beplantning. 
6. Snerydning. 

7. Sand til legeplads midt. 

8. Eventuelt. 

 

Ad 1: Der er ikke kommet indhentet priser på lakforsegling af asfalten og rensning af vejbrønde. 

Druknet i almindelig arbejdspres. Vi indhenter priser til før generalforsamlingen. Jørgen 

indhenter priser til brønde og asfalt. Med hensyn til punktet med sand til legepladsen, har vi 

endnu ikke fyldt sand i. Punktet er derfor genoptaget. 

Referatet godkendtes. 

Ad 2: Aros har opsagt forsikringen. Søren, Peter, Jørgen og Per indhenter en pris hver. 

Ad 3: Det blev debatteret, om træerne skal fældes helt eller blot skæres i to meters højde. Der var 

enighed om, at beskære i to meters højde. Søren tager fat i Kasper og Søren og foreslår en 

arbejdsweekend i januar. 

Ad 4: Der er ca. 170.000 kr. bankkontoen, som ikke giver noget i rente. Det debatteredes, om der 

skal investeres nogle penge i obligationer. Det blev besluttet, at investere ca. 90-100.000 kr. i 

obligationer, således at der fortsat er nok til betaling af drift, herunder snerydning. 

Ad 5: Efter lang tid frem og tilbage er det lykkedes Peter at få et møde med en fra kommunen i 

stand i næste uge. Peter tager mødet. Peter vil spørge til grøftens funktion, muligheder, 

anvisninger til, hvad der skal ske.  

Ad 6: Søren har kontaktet Niels Holm igen, som har gjort det godt i de seneste sæsoner. Generel 

tilfredshed med hans indsats. Søren retter henvendelse til kommunen med henblik på 

returkommission fra kommunen for deres bidrag til vedligehold. 

Ad 7: Det kommer ikke sand på nu. Punktet kommer på igen til næste bestyrelsesmøde. 

Ad 8: Der har været indbrud i nr. 57. 

Til stede: Søren, Jørgen, Peter, Per og Brian 


